



Möte: Styrelsemöte Västerviks handbollsförening

Tid: 17:00

Plats: Klubblokalen

Närvarande:

Ordförande: Mikael Johansson (MJ)

Kassör: Andreas Hesslegård (AH)

Sekreterare: Johanna Lyngell (JL)

Ledamot: Simon Frid (SF)

Ledamot: Lina Kinnander Jarl (LKJ)

Frånvarande:

Ledamot: Fredrik Ankréus (FA)

Ledamot: Caroline Pettersson (CP)

Suppleant: Johan Masth (JM)

Suppleant: Robert Vujaklija, (RV)

1. Val av sammanträdets ordförande, sekreterare och justerare av protokoll

Närvarande utser MJ som sammanträdets ordförande, sekreterare JL och justerare SF.

2. Mötets öppnande

Mötets ordförande hälsar närvarande välkomna och förklarar sammanträdet öppnat.

3. Godkännande av föregående sammanträdesprotokoll

Föregående sammanträdesprotokoll godkännes och läggs till handlingarna.

4. Fastställande av dagordning

Närvarande godkänner upprättad dagordning.

5. Dagordning

Ekonomi

Styrelsen har som målsättning att underlätta bokföringen och bli mer kostnadseffektiva genom att framöver undvika små inköp och istället göra större föreningsgemensamma inköp. Därutöver kommer arbete med att förbättra bokföring av respektive lagkonto påbörjas då vi är ålagda att

Justerandes signaturer

_____	_____	_____	_____
-------	-------	-------	-------



bokföra allt. Utformning av rutin och mall för detta tas fram av AH och JL. Lagansvarig för respektive lagkonto (ledare, samordnare eller förälder) skall därefter ha följsamhet till rutinen och använda utarbetad mall samt månadsvis redovisa till föreningens kassör.

Styrelsen beslutar även att underlätta och kostnadseffektivisera inköp av material och förbrukningsvaror med mera genom att enbart styrelsemedlemmar hanterar alla inköp och därefter lämnar inköp i föreningsgemensam förvaring på Welux som ledare sedan hämtar från. Inköps behov meddelas styrelsens kassör.

Avtal kommer inom snar framtid tecknas med Intersport och köp där kommer enbart genomföras av styrelsemedlemmar och alltid faktureras för undvika små inköp som måste bokföras. Vänligen ta del av hela avtalet när det är klart så ni vet vad som gäller.

Styrelsen kommer köpa in fler nya bollar då alla lag tyvärr inte har möjlighet att erhålla all träningstid på Welux.

Dialog kring att införa inträde till representationslagets hemmamatcher för icke medlemmar >18 år. MJ kontaktar herrlagets huvudtränare för dialog.

USM

Dialog kring hållbar ekonomisk ersättning vid ungdomslagets deltagande i USM. Styrelsen beslutar att föreningen kommer att betala boende för 2 ledare samt reseersättning för två steg i USM per lag. Resterande kostnader kommer respektive lag själva få stå för. Styrelsen hoppas också att deltagande lag vill arrangera ett steg hemma under sitt deltagande i USM vilket en del även gjort historiskt.

Sponsring

Föreningen har behov av utökade sponsorintäkter och en ansvarig sponsorgrupp som kan vara drivande i denna viktiga inkomstkälla. Kommer publiceras inlägg via laget.se av LKJ.

Dialog kring sponsring till föreningen och enskilda lag. Styrelsen beslutar att från och med nu sker sponsring endast till föreningen. Detta innebär att från och med nu får inga lagbundna sponsoravtal tecknas. Avtal som redan är gjorda slutförs men inga nya avtal får tecknas.

Vid intresse av att sponsra eller förmedla kontakt mailas styrelsen:
vastervikshf@gmail.com

Domaransvarig och domarutbildning

Nytt upplägg för domarutbildning. MJ skickar ut information via ledarsidan på Facebook om det nya upplägget.



Föreningen har behov av någon eller några som är ansvariga för att:

- identifiera vilka som är intresserade av att döma och vilken utbildning de har
- sammanställa lista på alla våra domare innehållande vilken nivå de får döma samt kontaktuppgifter.
- samordna domarutbildning med hjälp av kontakt med handbollsförbundet
- sammanställa domarschema för säsongen och justera vid behov

LKJ och JL publicerar behovet via våra olika kanaler.

Sekretariat

Föreningen har tre stycken föräldrar som var ansvariga för sekretariatlådorna under förra säsongen. JL tar kontakt med dem och omber dem att se över lådorna och att de placerar ut dem förråd 1 i sporthallen och skåp 14 i skoghagahallen inför kommande säsong. Styrelsen har som mål att köpa in ett till modem så att ett kan placeras i vardera låda för att underlätta vid matchkollision och för att slippa hämta/lämna i klubblokalen.

Föreningen har behov av någon eller några som är ansvariga för att:

- samordna sekretariat utbildning med hjälp av kontakt med handbollsförbundet
- samordna utbildning av matchklocka i våra olika hallar

LKJ och JL publicerar behovet via våra olika kanaler. MJ tar kontakt med JM och efterfrågar hur det gått med sekretariatutbildningen till hösten 2024.

Förvaring

Förvaringsmöjligheter finns på Welux samt på Fågelbäret. Anders Östlund, Västerviks kommun kontaktas av JL angående förvaring på Västerviks gymnasium samt i skoghagahallen.

Matchställ, bortaställ och träningsställ

Västerviks handbollsförnings lag ska spela i matchställ som är övervägande röda med vitt klubbmärke så ofta de kan. Matchställerna ska ha nummer på fram och baksidan av tröjan och skall inte ha några namn då de ska kunna ärvas eller överlåtas till annan spelare. Samma regel oavsett ålder.

Styrelsen har som ambition att alla lag ska ha likadana matchställ, men av ekonomiska skäl kommer alla lag inte kunna få nya samtidigt, Tyvärr kommer de yngre lagen initialt fortsatt få ärvna matchställ.



Herr- och damjunior laget samt F14/16 har behov av nya matchställ då de vuxit ur sina nuvarande och/eller att de är för slitna efter gångna säsonger.

Matchorganisation herrlaget

Styrelsen ser behov av att herrlaget identifierar samordnare som håller ihop matchorganisationen för herrlaget genom god planering samt scheman för att bemanna de olika funktionerna. JM har sedan tidigare i uppdrag att titta på vad som krävs för funktioner i division 2 för att få genomföra seriematcher samt att lyfta behovet av samordnare med tränarkollegor och laget. Vid ledarmötet våren 2024 informerades närvarande om att ungdomslagen ska hjälpa till att bemanna kiosken och att samordnarna i herrlaget sammanställer ett schema för det utifrån ungdomslagets matcher.

Beachhandbollsplan

Staket har satts upp av Västerviks kommun. I höst kommer AH ihop med ledarkollega ansvarar för att tid avsätts för att plocka ner föreningens målnät etc. för vinterförvaring i klubblokalen.

Welux

Golvet i träningshallen på Welux har ”släppt”. Västerviks kommun är kontaktad sedan tidigare av FA och de har för avsikt att åtgärda de så fort som möjligt.

Kiosk

Vi har sedan tidigare tre personer som är kiosk ansvariga föräldrar dessa har ansvarat för att ta fram en gemensam rutin och har ansvarat för alla inköp till kioskförrådet i vår klubblokal. Just nu finns alla kiosksaker i klubblokalen, men detta kommer förändras under denna säsong och mer detaljerad information kommer skickas ut till er berörda.

Från och med denna säsong har vi en nybyggd kiosk i sporthallen som vi kommer dela med främst innebandyn. Kiosken kommer att fyllas på med varor av ansvariga och ny rutin kommer tas fram av dem ihop med innebandyn. Viktigt med följsamhet till rutinen för allas trevnad.

I skoghagahallen kommer vi att börja förvara kioskvaror i skåp 4 samt i kyl/frys som står i städförrådet. Även här är det viktigt med följsamhet till den nya rutin som kommer tas fram för allas trevnad och för att det överhuvudtaget ska fungera.

JL och AH bokar in möte med kioskansvariga och har kontinuerlig kontakt med dem. Föreningen kommer även erhålla varor till kiosken via ny sponsor.



Övrigt

SF sammanställer ett välkomstbrev till nya spelare innehållande bland annat tider, kostnad, förväntningar med mera.

Styrelsen beslutar att avsluta Joyna folkspel.

AH kommer att hjälpa JL att ansvara för kommande förenings gemensamma försäljningar.

Styrelsen beslutar att bordlägga frågorna kring hur vi ska locka fler till att vilja börja spela handboll samt presentation av eventuell ny arbetsplattform för styrelsen via ex. Google till nästkommande möte.

Styrelsen är också nyfikna på Guldkant Cup och kommer framöver bjuda in någon cupansvarig att berätta mer om den och dess framtidsplaner.

Då intet mer fanns att behandla tackade ordförande för visat intresse och förklarade mötet för avslutat.

Nästa möte

19 september 17:00